
Zdravotná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 3.8.2010 
Číslo: 1477/2010-RU20-4 
Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 

e-mail: peter.dringus@vucke.sk   
Telefón: 055/7268 295   
Fax: 055/7268 149 

 
 

ZÁPISNICA 
zo 4. zasadnutia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 2.8.2010 
(výjazdové rokovanie v NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s.) 

 
Počet prítomných členov:         13 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:         2 
z toho ospravedlnení:          1 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Aktuálne informácie, predsedu komisie, vedúceho odboru zdravotníctva a predsedu 

výboru NR SR pre zdravotníctvo 
3. Súhrnná správa o priebehu povodní, ich následkoch a vykonaných opatreniach v 

organizáciách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja         
(Ing. Kovács) 

4. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2010 (Ing. Karafová) 
5. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 (Ing. Karafová) 
6. Aktuálne problémy v NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s. a návrhy na ich riešenie 

(JUDr. Miroslav Hospodár – predseda predstavenstva), MUDr. Ľubomír Rohoň – 
generálny riaditeľ) 

6a) Fyzická obhliadka areálu nemocnice 
7. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 
8. Uznesenie a záver 
9. Po ukončení pracovnej schôdze presun do Zemplínskeho múzea Michalovce, kde bude 

lektorom podaný výklad o najzaujímavejších expozíciách 
 
 
K bodu č. 1 
Zasadnutie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 
Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený 
jednohlasne všetkými členmi komisie s doplnením bodu č. 6a).  
 
K bodu č. 2 
MUDr. Štefan Lipčák – vedúci odboru zdravotníctva KSK a lekár samosprávneho kraja 
informoval členov komisie o činnosti odboru zdravotníctva za posledné obdobie. Prebehlo 
niekoľko kontrol u poskytovateľov zdravotnej starostlivosti, rieši sa množstvo podnetov 



a sťažností občanov. Ďalej informoval o stretnutí lekárov samosprávnych krajov v Košiciach, 
riešení LSPP v okrese Gelnica  Krompachy a výsledkoch porady s riaditeľmi NsP 
v pôsobnosti KSK. Záverom informoval o výsledkoch rokovania komisie na strategický 
prenájom nemocníc.   
MUDr. Viliam Novotný – poslanec NRSR a predseda výboru NRSR pre zdravotníctvo 
informoval členov komisie o základných tézach Programového vyhlásenia vlády (najmä: 
nový katalóg výkonov, situácia vo VšZP, trh zdravotného poistenia,  obnovenie degresívnej 
marže, DPH na lieky, nový systém preskripcie liekov, stanovenie hornej hranice spoluúčasti 
pri doplatkoch pacientov, zrušenie výmenných lístkov, e-health, novinky v ÚDZS a pod.).  
 
K bodu č. 3 
Uznesenie č. 35/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Súhrnnú správu 
o priebehu povodní, ich následkoch a vykonaných opatreniach v organizáciách v 
zriaďovateľskej  pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 4 
Uznesenie č. 36/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Plnenie rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2010. 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 5 
Uznesenie č. 37/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Úpravu rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja v roku 2010. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 1 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 6 
MUDr. Ľubomír Rohoň – generálny riaditeľ NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s. privítal 
členov Zdravotnej komisie KSK, zástupcov KSK, predstaviteľov zdravotných poisťovní, 
zástupcov Predstavenstva a Dozornej rady NsP Š. Kukuru Michalovce, a.s. a ďalších členov 
vedenia nemocnice.  
JUDr. Miroslav Hospodár – rovnako privítal prítomných a spoločne s generálnym riaditeľom 
oboznámili prítomných o situácii v nemocnici. Od 1.2.2010 funguje NsP v právnej forme a.s., 
od 23.4.2010 už má povolenie na prevádzkovanie nemocničnej lekárne. Veľké problémy boli 
pri začiatku fungovania a.s., nakoľko tá nemala potrebné finančné prostriedky na rozbeh 



činnosti. Platby zo zdravotných poisťovní sú hradené spätne, t.j. aj po niekoľkých mesiacoch 
fungovania prichádzali na účet n.o. Touto cestou sa najvyšší predstavitelia nemocnice 
poďakovali zamestnancom NsP za trpezlivosť a členom orgánov za doriešenie tohto stavu. 
Napriek uvedenému vykazuje NsP kladný HV. Nezisková organizácia ukončí svoju činnosť 
so stratou cca. 300 tis. € (9 mil. Sk), ktoré bude nutné vysporiadať.  
MUDr. Ľubomír Rohoň – informoval o veľkej personálnej kríze v zdravotníckom zariadení, 
ktorú sa už v súčasnom období podarilo stabilizovať. Veľkou ťarchou je nedostatok 
finančných prostriedkov na dostavbu monobloku. Napriek veľkej snahe sa túto záležitosť 
stále nepodarilo vyriešiť. NsP sa v súčasnosti nachádza v mnohých budovách a dokonca 
prenajíma priestory v Psychiatrickej nemocnici. Sklamanie sa vystupňovalo neúspechom 
v naposledy podanom europrojekte, ktorý nebol vyhodnotený ako úspešný. Mnohé 
nehnuteľnosti nutne potrebujú opravy a nemocnica sa snaží aj o presťahovanie jednotlivých 
oddelení, ktoré sú v nevyhovujúcich priestoroch (Odd. klinickej biochémie). 
MUDr. Grüllingová dodala, že ako jedno z možných riešení dostavby monobloku vidí 
v príchode strategického partnera, kde v podmienkach strategického prenájmu figuruje aj 
podmienka deklarovať spôsob dokončenia tejto stavby. 
  
K bodu č. 6a) 
Členovia komisie vykonali obhliadku časti areálu nemocnice. Pozornosť sa venovala najmä 
nedokončenej stavbe – monobloku NsP. Odborný výklad o procese výstavby, úprave 
pôvodných projektových zámerov, súčasnom stave a potrebných krokoch na dostavbu 
prezentovali projektanti.  
 
K bodom č. 7, 8 a 9 
Členovia komisie sa na záver presunuli do priestorov Východoslovenského múzea 
v Michalovciach, kde sa v rámci diskusie venovali najmä aktuálnym problémom 
a možnostiam riešenia súčasného stavu nemocnice. 
 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie pri Zastupiteľstve KSK 
MUDr. Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné 
poznatky a návrhy.  

 
 
 
 
 
 

 
PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 
MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 
 
 
 
 


